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Villaägarnas Riksförbund 

Regionstyrelsen ABC 

 

   RS 2/18 

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde 

torsdagen den 22 mars kl.18.40 – 20.05 

Villaägarnas kontor, Rotebergsvägen 3, Sollentuna. 

 

Närvarande 

Kaj Bergenhill   ordförande 

Pernilla van der Capellen  ledamot (fr.o.m. § 26 via telefon) 

Solveig Danielsson-Ekbom ’’ 

Östen Gidlund  ’’ 

Peter Östergren   ’’ 

 

Petra Dahlberg   ledamot valberedningen 

 

Lena Rönngren Røssing   regionchef 

Anton Sterner   föreningskonsulent 

 

Anmält frånvaro 

Ingemar Jonsson   vice ordförande 

Manizhe Afra  ledamot 

Venche Larsson  ’’ 

Per Salberg    ’’ 

 

 

§ 19 

 

Sammanträdet öppnas 

 

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets andra regionstyrelsemöte och 

förklarade samtidigt sammanträdet öppnat. 
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§ 20 

 

Val av protokolljusterare  

 

RS beslöt utse Östen Gidlund att jämte ordförande justera sammanträdets protokoll. 

 

 

§ 21 

 

 

Fastställande av dagordning 

 

RS beslöt godkänna det utsända förslaget till dagordning med tillägg av punkterna 

Sammanträdesdatum och Politikerutfrågning Sollentuna under övriga frågor. 

 

 

§ 22 

 

Protokoll från föregående sammanträde  

 

RS beslöt lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna. 

 

 

§ 23 

 

Ekonomisk redovisning 

 

Kaj Bergenhill och Lena Rönngren Røssing gick igenom den ekonomiska redovisningen och 

det noterade att den genomförda GDPR utbildningen bokförts under Förtroendemanna-

/Styrelseutbildning samt att budgetering för regionkonferensen saknas p.g.a. att den skulle 

genomförts 2017. 

 

I övrigt inga anmärkningar. 

 

RS beslöt lägga den ekonomiska redovisningen till handlingarna. 

 

  



 
 

3(6) 
 

§ 24 

 

Regionrapport/Aktivitetsrapport 

 

Lena Rönngren Røssing gick igenom den vid sammanträdet utdelade aktivitetsrapporten och 

lyfte särskilt fram VIP-kvällar som har bidragit till en högre förnyelsegrad inom region ABC. 

Anton Sterner gick igenom de GDPR utbildningar som genomförts. Det diskuterades hur man 

ska lösa problemet med att föreningar som inte deltagit i denna och även hur man ska fortsätta 

utbilda framtida förtroendevalda. 

RS beslöt lägga regionrapporten/aktivitetsrapporten till handlingarna. 

 

 

§ 25 

 

Rapport från FS 8-9 mars 

 

Peter Östergren gick igenom rapporten från FS-mötet och lyfte fram följande: 

 

 Årsredovisningen ser positiv ut.  

 Ny stor samarbetspartner ska eventuellt tecknas. 

 GDPR diskussioner har förts. 

 Föreningsenkäten hade diskuterats. 

 

Östen Gidlund konstaterade att under förutsättning att man är ansluten till KIVRA kommer 

det ett meddelande digitalt från Skatteverket ”sekunden” efter det att någon folkbokfört sig på 

din fastighet. Meddelande om detta ska enligt Skatteverket skickas ut postalt om man inte är 

ansluten till KIVRA: 

 

Rapporten lades därefter till handlingarna. 

 

 

§ 26 

 

Ordförandeträff/Vårmöte  

 

Lena Rönngren Røssing gick igenom förslaget till program för ordförandeträffen/vårmötet 

den 20-21 april. 

 

RS beslöt fastställa förslaget till program för ordförandeträffen/vårmötet. 
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§ 27 

 

Rapport från uppföljningsmöte efter regionkonferensen 

 

Kaj Bergenhill rapporterade från uppföljningsmötet efter regionkonferensen den 22 mars. 

 

Huvudtemat för dagen var den av kongressen beslutade översynen av organisationen samt den 

i detta ämne utskickade föreningsenkäten. 

 

Lanseringen av "Mitt hus" gicks igenom och kommunikationsstrategi och förbundets 

synlighet utåt diskuterades. 

 

GDPR samt förmögenhetsskatt diskuterades. 

I övrigt nämndes att en bra förmån för Sommarlandsbesökare kommer till sommaren. 

 

Rapporten lades därefter till handlingarna. 

 

 

§ 28 

 

Sammanställning introduktion den 27 november 2017 

 

Kaj Bergenhill föreslog att denna bordläggning till nästa möte. 

 

RS beslöt bordlägga sammanställning introduktion den 27 november till nästa möte. 

 

 

§ 29 

 

Övriga frågor 

 

Sammanträdesdatum 

Solveig Danielsson-Ekbom framförde att det är olyckligt att regionstyrelsens mötesdatum är 

placerade i veckor med helgdagar. Lena Rönngren Røssing upplyste om att regionstyrelsens 

sammanträden ska genomföras två veckor efter förbundsstyrelsens möten.  

Datumfrågan diskuterades men det konstaterades att datumen redan fastställds vid tidigare 

möte. 

 

Politikerutfrågning Sollentuna 

Solveig Danielsson-Ekbom informerade om Sollentunaföreningarnas politikerutfrågning som 

kommer ta plats den 24 maj, förhoppningsvis i som Villaägarnas dag. 
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§ 30 

 

Sammanträdet avslutas 

 

Kaj Bergenhill förklarade sammanträdet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Lena Rönngren Røssing 

 

Justeras 

 

 

Kaj Bergenhill   Östen Gidlund 

 


